



SUPREME x E-PowerSpot

SUPREME 客戶尊享免費租借充電器服務

條款及細則：

1. 充電券詳情

- SUPREME Diamond 客戶每月可尊享免費電子充電券 5 張，Gold 客戶則可享每月 3 張。客戶憑每張充電券，可於 SUPREME Shop 享 48 小時免費借用充電器服務，每次只限使用充電券一張。

2. 贈送充電券詳情

- SUPREME 客戶需前往 SUPREME Shop 並出示 SUPREME e-ID，店員會提供二維碼供客戶掃描以作登記，成功登記後便可獲取專屬的電子充電券。客戶於首次登記後，SUPREME 會於每月 1 日透過 E-PowerSpot app 將指定數量的電子充電券發放至客戶賬戶內。
- 電子充電券於優惠期的 12 個月內，每月自動發放至客戶的 E-PowerSpot app 賬戶，並由首次登記起計算。
- 每人只限登記一次，即使客戶於 12 個月的優惠期內重複掃描 SUPREME Shop 內的二維碼，領取充電券設定仍會以首次登記為準。

3. 有效期

- 每月發放之電子充電券，須於當月內使用，逾期無效，並不作補發，亦不能累積。

4. 使用條款

- 優惠碼只供 SUPREME 客戶領取。
- 每張充電券只限使用一次。
- 須在確認借用充電器前選取使用充電券，每次租借限用一張。
- 此充電券只適用於 SUPREME Shop。
- 此充電券不可兌換現金。
- 如未能於免費充電時段完結前歸還充電器，額外借用時間須按正常收費計算。
- 如未能於 3 日內歸還充電器，按金\$99 將被扣除，並不獲退還。
- 如有任何爭議，SUPREME 及 E-PowerSpot 保留最終決議權。

5. 歸還提示

- 充電器設歸還提示，將於免費充電時段結束前 60 分鐘透過 E-PowerSpot app 發出。



SUPREME x E-PowerSpot

Exclusive privilege for SUPREME customers – Free power bank rental service

Terms and conditions:

1. Details for e-voucher

- Diamond customers are entitled to 5 e-vouchers for free power bank rental services per month, while Gold customers can enjoy 3 e-vouchers. Each e-voucher can be used to rent a power bank for 48 hours for free at SUPREME Shop. Customers can use one e-voucher per rental.

2. Distribution for free e-voucher

- SUPREME customers can visit SUPREME Shop and present the SUPREME e-ID for registration. The staff will provide a QR code for customers to register. After successful registration, a designated number of e-vouchers will be distributed to customers' account in E-PowerSpot App on the 1st of each month.
- The e-vouchers will be issued automatically to the specified account for a period of 12 months, starting from the initial registration.
- Each person is limited to one registration, even if the customer scans the QR code multiple times within the 12-month promotional period. The first registration will be used as the reference.

3. Validity period

- The e-voucher issued every month must be used within the same month. Overdue e-vouchers will be invalid, and will not be reissued nor accumulated for use.

4. Terms and conditions

- The e-voucher is exclusively applicable to SUPREME customers.
- Each e-voucher can only be used once.
- Customers must select and use a charging coupon before confirming the charger rental, limited to one e-voucher per rental.
- This e-voucher is only applicable at SUPREME Shop.
- This e-voucher cannot be exchanged for cash.
- If the power bank is still in use after the free session expires, extra rental time will be charged at normal rates.
- If the power bank is not returned within 3 days, the deposit of \$99 will be deducted and cannot be refunded.
- In case of any dispute, SUPREME and E-PowerSpot reserve the right of final decision.

5. Return reminder

- A reminder for returning the power bank will be sent via the E-PowerSpot app 60 minutes before the end of the free charging period.